
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 01.07.2014  kl. 18.30 i fælleshuset. – Fælleshusudvalget 
inviteres til kl. 20.00

Til stede var: Hanne, Guy, Gert, Eva, Marek og Maiken, Thomas var på arbejde.. 
Gunner og Elin kom kl. 20.00

Gennemgang af den nye hjemmeside. 
Guy har lavet en ny hjemmeside til foreningen. Den skulle være nemmere for bestyrelsen at lægge 
dokumenter og andet ind på, så det ikke behøver ”gå omkring” Max. Det var dog ikke så nemt for 
os andre, så vi brugte lang tid på det, uden dog at blive ”elitebrugere”. Vi skal afsætte en aften mere
til at lære den at kende.

Opfølgning på markvandring.
Vi har endnu ikke modtaget referat fra markvandringen, men vi skal være opmærksomme på at 
oliering af vinduer samt maling af karme, søjler m.m. sker inden efterårets regn sætter ind. Hvis 
stillads sættes op skal udhængene tjekkes. 

Opfølgning på regnvandsopsamlere
Drøftes igen på næste møde. (Det er vel ikke så aktuelt lige nu.)

Opfølgning på trailer og bordtennisbord.
Bordtennisbordet skulle være kommet nu. Rune og Anton har samlet det.
Marek ville sørge for indkøb af en trailer. Er dette sket?

Samdrift
Vi afventer udspil fra 3b.
 
Drøfte Guys forslag om, at vi laver noget mere selv.
Vi følger op på dette, når serviceaftalen skal fornyes igen. Guy vil kigge på den nuværende aftale 
for at se på muligheder i den. Andelsbolig++ kan bruges som inspiration..

Afdelingsbudgetmødet i september. 
 Dette punkt nåede vi ikke.

A jour føring af punkter på aktivitetslisten
Dette punkt nåede vi ikke.

Kl. 20.00: Diskussion om nye regler for lån af fælleshus, så det kan komme med som punkt på 
afdelingsmødet.
Vi havde en rigtig god diskussion om dette og MB. Vil skrive det sammen med de gamle regler.

Næste møde: Tirsdag d. 12.08.2014 hos Maiken.


